
 

 
 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN 

 
 
Onderwerp: Aanvalsplan vergroening stadsdeel Centrum 
 

Den Haag, 1 juni 2015  
 

Geachte voorzitter,  
 
“Den Haag moet snel ‘vergroenen', anders dreigen het centrum en omgeving onleefbaar te 
worden, stellen verontruste bewoners. Onderzoek laat zien dat de stad tot de meest 
'versteende' van Nederland behoort.” Dat stelt AD/Haagsche Courant hedenochtend in het 
artikel “Bewoners willen veel meer groen in de stad”. GroenLinks maakt zich al tijden zorgen 
over het versteende karakter van onder andere het stadsdeel Centrum en heeft dit ook al 
meerdere malen aangekaart in de raad. Een groene leefomgeving vergroot de sociale 
cohesie, verhoogt het woonplezier in de wijken en is goed voor de gezondheid. Wat 
GroenLinks betreft is het dan ook hoog tijd dat het college hiermee aan de slag gaat en op 
korte termijn een aanvalsplan voor de vergroening van het stadsdeel Centrum presenteert.  
 
Naar aanleiding hiervan, stelt GroenLinks, onder vermelding van artikel 30 van het 
reglement van orde, de volgende vragen: 
 

1. Is het college op de hoogte van het artikel in het AD van 1 juni “Bewoners willen veel 
meer groen in de stad”?  

2. Is het college het met GroenLinks en bewoners eens dat Den Haag veel groener moet 
worden en dat stadsdeel Centrum specifiek aandacht behoeft in verband met het 
zeer schaarse groen aldaar? Graag een uitgebreide toelichting. 

3. Is het college het met GroenLinks eens dat er op korte termijn een aanvalsplan voor 
de vergroening van het stadsdeel Centrum moet komen? Graag een toelichting. 

4. Is het college het met GroenLinks eens dat er in dat aanvalsplan zowel aandacht voor 
vergroening door middel van bomen moet zijn, als aandacht voor vergroening door 
middel van meer buurt- en wijkgroen, verticaal groen en groene daken? Graag een 
uitgebreide toelichting. 

5. Is het college het met GroenLinks eens dat dat aanvalsplan in samenspraak met 
bewoners en belanghebbenden gemaakt moet worden? Graag een toelichting. 

6. Is het college het met GroenLinks eens dat het aanvalsplan van een passend budget 
moet worden voorzien zodat het daadwerkelijk geïmplementeerd kan worden? 
Graag een toelichting.  

7. Is het college het met GroenLinks eens dat totdat er een aanvalsplan is, er geen 
boom meer gekapt mag worden in het stadsdeel Centrum, tenzij deze echt niet meer 
te redden is of een direct gevaar vormt voor de leefomgeving? Graag een toelichting.  
 

Inge Vianen 
 


